
Vážená paní ing. Libuše Evo Hulcová, 

Odvoláváte se na 106. Ano, je to úžasné zaklínadlo a bič na nás na obce. Zejména my, malé obce, jsme 

často zatěžované mnohdy až nesmyslnými dotazy, ale ona 106-tka je tak pro nás nebezpečná, že se 

nedá nic dělat a musíme leckdy na nesmyslné a nelogické dotazy odpovídat. A to celá řada dotazovatelů 

je tak neomalená až drzá, že nás obce v podstatě výjimečně slušně, ale ve většině případů velmi ostře 

až vydírá.     

Vzhledem k Vaší spoustě otázek Vám na úvod sděluji, že si nedovedu vůbec představit, jak malé obce, 

jako jsme my a naprostá většina obcí v širokém a dalekém okolí, zabezpečují to co sice možná i zákon 

přikazuje, ale v reálu je to naprosto nemožné dodržet. Obce, kde je 50, 200 ale třeba i 500 obyvatel 

v zásadě nemají žádné kapacity finanční a rozhodně personální na to, aby dokázaly zajistit Vámi 

předestíranou problematiku.  

Smysluplné řešení vidím přes dobrovolné svazky obcí či přes jednotlivé obce s rozšířenou působností, 

třeba i na základě nějakého grantu Jihočeského krajského úřadu.  

A nyní tedy odpovědi na Vaše otázky 

1. Přijímali bychom, pokud by nám je občané hlásili. Minimálně za posledních 15 let nebyl u nás 

obci/obecnímu úřadu hlášen žádný nález. 

2. Na základě odpovědi z bodu 1. nevedeme. 

3. Nemáme. 

4. Nemáme. V případě, že by byl nahlášen nález, zajišťuje odchyt starosta. U psů to tak u nás je. 

Tak by to asi tak bylo i u koček. 

5. Dle odpovědi v bodě 1. žádnou. 

6. Nemá. 

7. Zřejmě ano, on se s tím nikdo nepochlubí. 

8. Ne. 

 

V Myšticích dne 24. 5. 2021 

 

          Tomáš Koželuh 

          starosta obce 


